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W ostatni piątek Zarząd PZTS podjął decyzję o wkluczeniu z rozgrywek
Superligi drużyny Manekin Energia Toruń.  W ten sposób pozbawiono
pomorski tenis stołowy możliwości oglądania najlepszych polskich
zawodników w akcji. Dlaczego o tak ważnych decyzjach nie ma
informacji na stronie związku?

  
Nie wnikam w słuszność tej decyzji, bo nie znam faktów.
Jednak kompletne lekceważenie opinii publicznej w tej i innych
sprawach poraża.
Gdzie komunikaty z obrad zarządu?
Gdzie transparentność prac związku?
Proszę sobie wyobrazić panie prezesie i zarządzie, że dla niektórych
osób Wasze decyzje to ich sprawy życiowe i odpowiedź na pytanie o
sens angażowania się w tenis stołowy.
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